










 

 

 

 

 

 

 

 

 

 المالية المرحلية المكثفة المجمعة تقرير حول مراجعة المعلومات 

 إلى حضرات السادة أعضاء مجلس الإدارة

 ش.م.ك.ع. شركة العقارات المتحدة
  

 مقدمة

لقد راجعنا بيان المركز المالي المرحلي المكثف المجمع المرفق لشركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع. )"الشركة الأم"( 

المرحليين المكثفين والدخل الشامل    الأرباح أو الخسائر  يوبيان  2025يونيو    30وشركاتها التابعة )"المجموعة"(، كما في  

لتغيرات في حقوق  وا  التدفقات النقديةبياني  وفترتي الثلاثة والستة أشهر المنتهيتين بذلك التاريخ  لالمتعلقين به  المجمعين  

المنتهي  الستة  ةبه لفتر  ينالمتعلق  ينالمجمعين  المكثف   ينالمرحلي  الملكية التاريخ. إن إدارة الشركة الأم هي   ةأشهر  بذلك 

"التقرير   34المسؤولة عن إعداد هذه المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة وعرضها وفقاً لمعيار المحاسبة الدولي  
 . إن مسؤوليتنا هي التعبير عن نتيجة مراجعتنا لهذه المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة.المالي المرحلي"

 

 نطاق المراجعة
للمعيار الدولي   "مراجعة المعلومات المالية المرحلية المنفذة من قبل مراقب الحسابات    2410لقد قمنا بمراجعتنا وفقاً 

للمنشأة" المرحلية  المستقل  المالية  المعلومات  مراجعة  تتمثل  المراجعة.  بمهام  المجمعة  المتعلق  توجيه   المكثفة  في 

التحليلية  الإجراءات  وتطبيق  والمحاسبية  المالية  الأمور  عن  المسؤولين  الموظفين  إلى  رئيسية  بصفة  الاستفسارات 

والإجراءات الأخرى للمراجعة. إن نطاق المراجعة أقل بشكل كبير من نطاق التدقيق الذي يتم وفقاً لمعايير التدقيق الدولية 

مكن تحديدها في التدقيق. وبالتالي فإننا  على تأكيد بأننا على علم بكافة الأمور الهامة التي يوعليه، فإنه لا يمكننا الحصول  

 لا نبدي رأياً يتعلق بالتدقيق. 
 

 النتيجة 
استنادا إلى مراجعتنا، فإنه لم يرد إلى علمنا ما يستوجب الاعتقاد بأن المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة المرفقة 

 . 34لم يتم إعدادها، من جميع النواحي المادية، وفقاً لمعيار المحاسبة الدولي 
 

 تقرير حول المتطلبات القانونية والرقابية الأخرى 

إضافة إلى ذلك، واستناداً إلى مراجعتنا، فإن المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة متفقة مع ما هو وارد في الدفاتر 

أنه حسبما وصل إليه علمنا واعتقادنا، لم يرد إلى علمنا وجود أية مخالفات لقانون   أيضًا  المحاسبية للشركة الأم. ونفيد

والتعديلات اللاحقة له، ولائحته التنفيذية والتعديلات اللاحقة لها، أو لعقد التأسيس وللنظام   2016لسنة    1الشركات رقم  

على وجه قد يكون  2025يونيو  30أشهر المنتهية في  الستةالأساسي للشركة الأم والتعديلات اللاحقة لهما، خلال فترة 

 له تأثيراً مادياً على نشاط الشركة الأم أو مركزها المالي.
 

نبين أيضاً أنه خلال مراجعتنا، وحسبما وصل إليه علمنا واعتقادنا، لم يرد إلى علمنا وجود أية مخالفات لأحكام القانون  

خلال فترة   ،بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية ولائحته التنفيذية وتعديلاتهما  2010لسنة    7رقم  

 على وجه قد يكون له تأثيراً مادياً على نشاط الشركة الأم أو مركزها المالي.  2025يونيو  30أشهر المنتهية في  الستة
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شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع. وشركاتها التابعة

المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة.تشكل جزءًا من هذه  16إلى  1إن الإيضاحات المرفقة من 
 )ج( 
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المرحلي المكثف المجمع )غير مدقق(   الأرباح أو الخسائربيان 
 2025يونيو  30للفترة المنتهية في 

 الثلاثة أشهر المنتهية في 
 يونيو  30

 أشهر المنتهية في  الستة
 يونيو  30

2025 2024 2025 2024 
 دينار كويتي  دينار كويتي كويتي دينار  دينار كويتي إيضاحات 

 الإيرادات 
7,565,1127,471,69415,079,07215,071,482 مجمل إيرادات التأجير

4,713,7823,756,8169,455,5637,766,271 إيرادات ضيافة 

11,370,8437,781,05322,114,17015,232,220 إيرادات مقاولات وخدمات 

1,593,3321,187,6972,294,1092,055,005 إيرادات تشغيل أخرى 

105,25789,379    -105,257عقارات محتفظ بها لغرض المتاجرة  بيع
───────────────────── ─────── 

25,348,32620,197,26049,048,17140,214,357
───────────────────── ─────── 

 تكلفة الإيرادات
(2,835,971)(3,063,031)(1,291,333)(1,320,580)  تكاليف تشغيل عقارات

(1,034,252)(990,205)(517,117)(495,104) مصروفات إيجار لعقارات مستأجرة

(5,186,798)(5,561,878)(2,371,397)(2,802,006) تكاليف ضيافة

(1,831,534)(1,403,739)(902,258)(705,620) ضيافةاستهلاك موجودات 

(14,604,743)(21,356,191)(7,546,833)(11,004,637) تكلفة مقاولات وخدمات 

تكلفة عقارات محتفظ بها لغرض المتاجرة 
(57,030)(39,605)-(39,605) مباعة

───────────────────── ─────── 

(16,367,552)(12,628,938)(32,414,649)(25,550,328)
───────────────────── ─────── 

8,980,7747,568,32216,633,52214,664,029 مجمل الربح

(3,703,664)(3,768,271)(1,639,798)(1,770,527)مصروفات عمومية وإدارية

(226,181)(407,558)(114,295)(211,600) استهلاك ممتلكات ومعدات 

1,310,743(381,366)811,814(101,175) 9   صافي )خسائر( إيرادات تشغيلية أخرى
───────────────────── ─────── 

6,897,4726,626,04312,076,32712,044,927ربح التشغيل

غير   إيرادات  )خسائر(  تشغيلية صافي 
518,122458,2062,237,722(670,293)10 أخرى 

51,000,004119,0653,248,574437,845 حصة في نتائج شركات زميلة

(9,988,013)(10,868,639)(4,955,242)(5,419,405) بالصافي   -تكاليف تمويل 

───────────────────── ─────── 

1,807,7782,307,9884,914,4684,732,481الربح قبل الضرائب

(702,984)(496,890)(339,536)1175,577مصروفات ضرائب 
───────────────────── ─────── 

1,883,3551,968,4524,417,5784,029,497ربح الفترة 
═════════════════════ ═══════ 

الخاص بـ: 
2,146,6251,957,2984,426,0674,006,120 مساهمي الشركة الأم  

23,377(8,489)11,154(263,270) الحصص غير المسيطرة  
 ───────────────────── ─────── 

 1,883,3551,968,4524,417,5784,029,497
 ═════════════════════ ═══════ 

  ربحية السهم:   

والمخففة     الخاصة    - الاساسية 
121.651.503.403.08بمساهمي الشركة الأم )فلس(  

═════════════════════ ═══════ 
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REPORT ON REVIEW OF INTERIM CONDENSED CONSOLIDATED FINANCIAL 

INFORMATION TO THE BOARD OF DIRECTORS OF UNITED REAL ESTATE COMPANY 

K.S.C.P. 

Introduction 

We have reviewed the accompanying interim condensed consolidated statement of financial position of 

United Real Estate Company K.S.C.P. (the “Parent Company”) and its subsidiaries (the “Group”) as at 30 

June 2025, the related interim condensed consolidated statement of profit or loss, interim condensed 

consolidated statement of comprehensive income for the three-month and six-month periods then ended, and 

the related interim condensed consolidated statement of cash flows and interim condensed consolidated 

statement of changes in equity for the six-months period then ended. The management of the Parent 

Company is responsible for the preparation and presentation of this interim condensed consolidated financial 

information in accordance with International Accounting Standard 34, Interim Financial Reporting (“IAS 

34”). Our responsibility is to express a conclusion on the interim condensed consolidated financial 

information based on our review. 

Scope of Review 

We conducted our review in accordance with International Standard on Review Engagements 2410, 

Review of Interim Financial Information Performed by the Independent Auditor of the Entity. A review of 

interim condensed consolidated financial information consists of making inquiries, primarily of persons 

responsible for financial and accounting matters, and applying analytical and other review procedures. A 

review is substantially less in scope than an audit conducted in accordance with International Standards 

on Auditing and consequently does not enable us to obtain assurance that we would become aware of all 

significant matters that might be identified in an audit. Accordingly, we do not express an audit opinion. 

Conclusion 

Based on our review, nothing has come to our attention that causes us to believe that the accompanying 

interim condensed consolidated financial information is not prepared, in all material respects, in accordance 

with IAS 34. 

Report on Other Legal and Regulatory Requirements 

Furthermore, based on our review, the interim condensed consolidated financial information is in 

agreement with the books of accounts of the Parent Company. We further report that, to the best of our 

knowledge and belief, we have not become aware of any violations of the Companies Law No. 1 of 2016, 

as amended, and its Executive Regulations, as amended, or of the Parent Company’s Memorandum of 

Incorporation and Articles of Association, as amended, have occurred during the six-month period ended 

30 June 2025 that might have had a material effect on the business of the Parent Company or on its 

financial position. 

We further report that, during the course of our review, to the best of our knowledge and belief, we have 

not become aware of any violations of the provisions of Law No. 7 of 2010 concerning the establishment 

of the Capital Markets Authority (“CMA”) and organisation of security activity and its executive 

regulations, as amended, during the six-month period ended 30 June 2025 that might have had a material 

effect on the business of the Parent Company or on its financial position. 

BADER A. AL-ABDULJADER 

LICENCE NO. 207-A 

EY 

AL AIBAN, AL OSAIMI & PARTNERS 

4 August 2025 

Kuwait 

mailto:kuwait@kw.ey.com
https://www.ey.com/en_ae




United Real Estate Company K.S.C.P. and Subsidiaries 

INTERIM CONDENSED CONSOLIDATED STATEMENT PROFIT OR LOSS 
(UNAUDITED) 
For the period ended 30 June 2025 

The attached notes 1 to 16 form part of this interim condensed consolidated financial information. 
c 
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Three months ended 

30 June 

Six months ended 

30 June 

2025 2024 2025 2024 

Notes KD KD KD KD 

REVENUE 

Gross rental income 7,565,112 7,471,694 15,079,072 15,071,482 

Hospitality income 4,713,782 3,756,816 9,455,563 7,766,271 

Contracting and services revenue 11,370,843 7,781,053 22,114,170 15,232,220 

Other operating revenue 1,593,332 1,187,697 2,294,109 2,055,005 

Sale of properties held for trading 105,257 - 105,257 89,379 

─────── ─────── ─────── ─────── 

25,348,326 20,197,260 49,048,171 40,214,357 

─────── ─────── ─────── ─────── 

COST OF REVENUE 

Properties operating costs  (1,320,580) (1,291,333) (3,063,031) (2,835,971) 

Rental expense on leasehold properties (495,104) (517,117) (990,205) (1,034,252) 

Hospitality costs (2,802,006) (2,371,397) (5,561,878) (5,186,798) 

Depreciation of hospitality assets (705,620) (902,258) (1,403,739) (1,831,534) 

Contracting and services cost (11,004,637) (7,546,833) (21,356,191) (14,604,743) 

Cost of properties held for trading sold (39,605) - (39,605) (57,030) 

─────── ─────── ─────── ─────── 

(16,367,552) (12,628,938) (32,414,649) (25,550,328) 

─────── ─────── ─────── ─────── 

GROSS PROFIT 8,980,774 7,568,322 16,633,522 14,664,029 

General and administrative expenses (1,770,527) (1,639,798) (3,768,271) (3,703,664) 

Depreciation of property and equipment (211,600) (114,295) (407,558) (226,181) 

Other net operating (loss) income  9 (101,175) 811,814 (381,366) 1,310,743 

─────── ─────── ─────── ─────── 

OPERATING PROFIT 6,897,472 6,626,043 12,076,327 12,044,927 

Other net non-operating (loss) income 10 (670,293) 518,122 458,206 2,237,722 

Share of results of associates 5 1,000,004 119,065 3,248,574 437,845 

Finance costs – net (5,419,405) (4,955,242) (10,868,639) (9,988,013) 

─────── ─────── ─────── ─────── 

PROFIT BEFORE TAXATION 1,807,778 2,307,988 4,914,468 4,732,481 

Taxation expense  11 75,577 (339,536) (496,890) (702,984) 

─────── ─────── ─────── ─────── 

PROFIT FOR THE PERIOD 1,883,355 1,968,452 4,417,578 4,029,497 

═══════ ═══════ ═══════ ═══════ 

Attributable to: 

  Equity holders of the Parent Company 2,146,625 1,957,298 4,426,067 4,006,120 

  Non-controlling interests (263,270) 11,154 (8,489) 23,377 

─────── ─────── ─────── ─────── 

1,883,355 1,968,452 4,417,578 4,029,497 

═══════ ═══════ ═══════ ═══════ 

EARNINGS PER SHARE: 

  Basic and diluted – attributable to 

equity holders of the Parent 

Company (fils) 12 1.65 1.50 3.40 3.08 

═══════ ═══════ ═══════ ═══════ 




